
 

 

 

Rondvraag Commissie Landelijk Gebied 11 maart 2024  over Dinoterb 

In de media verschenen de afgelopen dagen berichten over het vinden van verhoogde 
concentraties van het middel Dinoterb in het oppervlaktewater in Noord-Holland. 

Het lijkt alsof de huidige bloembollentelers hierbij onterecht beschuldigd worden. Het is 
belangrijk dat dit zo snel mogelijk wordt rechtgezet. Wij weten dat andere politieke partijen 
Statenvragen over deze kwestie hebben gesteld maar die hebben een andere insteek en 
gaan er vanuit dat het middel is gebruikt in de bloembollenteelt, wat onterecht lijkt te zijn.  

De Koninklijke Algemene Vereniging voor Bloembollencultuur (KAVB) geeft aan dat het 
middel Dinoterb sinds 1998 niet meer gebruikt mag worden voor de teelt van gewassen. Het 
middel is in Nederland dus al 26 jaar verboden. De KAVB geeft ook aan dat uit navraag bij 
alle middelen leverende bedrijven zoals o.a. Agrifirm, Crop Life, Van Ieperen en CAV 
Agrotheek, blijkt dat dit middel nooit is geleverd aan de bollenbedrijven. Het middel werd 
vroeger wel gebruikt in andere gewassen.  

Uit onderzoeken van het Centrum voor Milieuwetenschappen Leiden (CML), Universiteit 
Leiden en Royal HaskoningDHV blijkt dat de stof op verschillende plekken in Noord-Holland 
nog aanwezig is, ook op plekken waar geen bloembollen geteeld worden.  

Wij hebben hierover de volgende vragen. 

1. Is de provincie op de hoogte van bovenstaande informatie en is de provincie het met 
ons eens dat het erop lijkt dat de bloembollentelers onterecht beschuldigd worden?  

2. Kan de provincie uitzoeken of  door het waterschap laten uitzoeken waar de 
verhoogde concentraties Dinoterb in Noord-Holland vandaan komen? En kunnen de 
resultaten van dat onderzoek gedeeld worden met PS? 

3. Wij hebben vernomen dat volgens het Waterschap er ook nog een andere oorzaak 
kan zijn. Door de enorme regenval van de afgelopen maanden komen oude, niet 
afgebroken stoffen naar boven. Bij het Waterschap AA en Hunze hebben ze dit 
uitgezocht. Daar werden ook bedrijven uit de open teelt onterecht beschuldigd van 
gebruik van verboden middelen. Bij nader onderzoek bleek dat dus te komen door 
overvloedige regenval. Kent de provincie deze casus? 

4. Wij hebben vernomen dat drugsafval ook te maken kan hebben met de gevonden 
concentraties Dinoterb, Kan dat in het onderzoek worden meegenomen?  

5. Kan het onderzoek op korte termijn plaatsvinden zodat huidige telers, sectoren en 
beroepsgroepen niet onterecht beschuldigd worden en zodat de oorzaak indien 
mogelijk kan worden aangepakt?   
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